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Muller, Carin

Onderwerp: FW: Schriftelijke vragen

Geachte Griffie,

Hierbij een aantal schriftelijke vragen aan het College vanuit de VVD-fractie.

Geacht College,

Op 29 september heeft de Raad een voorbereidingsbesluit aangenomen om ongewenste ontwikkelingen in de
Zijdstraat te voorkomen.

Wij krijgen nu vanuit verschillende kanalen, waaronder vanuit de ondernemersvereniging, te horen dat er
werkzaamheden plaats vinden in het oude ABN-AMRO pand in de Zijdstraat.
Vandaar deze vragen:

1. Is er inmiddels een bouwaanvraag voor het bovengenoemde pand binnen gekomen?
2. Zo ja, kan het College in grote lijnen toelichten wat deze bouwaanvraag behelst?
3. Is er wellicht al een bouwvergunning afgegeven, waardoor deze werkzaamheden kunnen plaatsvinden?
4. Of, indien dit niet zo is, zijn dit wellicht vergunningsvrije voorbereidingswerkzaamheden, in afwachting van

de vergunning?
5. Of, indien er geen bouwaanvraag is, gaat de gemeente onderzoeken wat de werkzaamheden behelzen en

eventueel handhaven indien het vergunning plichtige werkzaamheden zijn?

Namens de VVD-fractie, Dirk van der Zwaag.


